
 
 Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 4 2020/2021 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 18. januar 2020 kl. 18.45 – 20.00  

Afholdt virtuelt 

Møde. NR. 5 – 2020/21 

Tilstede 

Forældre: Marianne Dyreholdt, Kirsten Borchsenius, Lotte Sanchez, 
Thomas Christensen, Martin Vilmann, Annette Nordal Lund, Lasse 
Odgaard, Louise Abkjær Kristensen, Kevin Elling Larsen 
 

Medarbejdere: Kim Heller, Eva Andersen 
 

Ledelse: Søren Fini Christensen, Lars Frisch, Rikke Aagaard 
 

Elevråd:  

Afbud 

Forældre:  
 

Medarbejdere:  
 

Ledelse:  
 
Elevråd:  

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

2. Covid-19 
Ledelsen orienter kort om Covid-19 
situationen 
 

Efter omstændighederne går det godt med 
fjernundervisningen. Elevrådet har i dag 
holdt møde og her er tilbagemeldingen at 
det generelt er god undervisning trods 
omstændighederne. Det er for 3. ,4. og 5. 
årgang svært at sidde så lang tid ved 
skærmen - men de er glade for at have et 
skema. På udskolingen giver de også udtryk 
for at det er mange timer ved skærmen og 
at de godt kunne bruge lidt variation i 
undervisningen. 
Lærerne giver også udtryk for at det kan 
være svært at have blik for alle eleverne – 
men at de forsøger også at lave break out 
rum så de kan tale med eleverne i mindre 
fora.  



 

Der er ca. 44 børn i nødundervisningen pt.  

3. Økonomi 
Ledelsen orienterer om det økonomiske 
resultat 

Punkt til orientering 
 

 

4. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 
 

c) Ledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 

Punkt til orientering 
 

Formanden 
Ikke noget nyt. 
 
Medarbejderne 
SFO: Overordnet går det godt, men 
pædagogerne har meget at se til med 
nødundervisning og pasning 
 
Skole: Overordnet set er det fra lærernes 
synspunkt godt, at de almindelige skemaer 
bliver fastholdt, og der ikke meldt ind 
omkring nogle store frustrationer. Der er 
variation i hvilke udfordringer, der synes at 
være, men det bliver lidt nemmere som 
tiden går. 
 
 
Ledelsen 
På brobygningsmøde med dagtilbud, blev 
fravalg af Kirstinedalsskolen drøftet, den 
primære årsag er at eleverne har søskende, 
derudover er der en antagelse hos 
forældrene om at fagligheden er højere på 
privatskoler. Vi har tilbudt at komme på 
forældremøder i børnehaverne og fortælle 
om Kirstinedalsskolen og vores værdier. 
Tilgang/afgang: 5 nye børn er startet op 
siden sidste møde og 1 er stoppet. 
Vi har sagt ja til et samarbejde med skole i 
skoven – der er forhåbentlig opstart i 
efteråret 2022.  
Kulturfuglen har spurgt om vi vil deltage i et 
samarbejde, hvilket vi har sagt ja til. 
Der er kommet ny skraldeordning – vi skal 
til at sortere som alle andre i 8 forskellige 
skraldeformer. Det starter op når eleverne 
er tilbage på skolen. 
Der er sendt invitation til ny dato vedr. 
Oplæg med Chris MacDonald – det er flyttet 
til 6. oktober. 
Vi har fået en opsigelse pr. 1 februar. 
Alle lærere er afsted på faglighed og 
kerneydelse i denne uge. 

5. Evt  

6. Lukket punkt  

   


